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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
 
Boxtel, 14 augustus 2009 
 
Betreft: vragen ex artikel 37, realiseren politieposten in de wijk 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Meer blauw op straat en in de buurt 
Onze fractie heeft er in het verleden herhaaldelijk voor gepleit, om meer zichtbare politie op 
de straat en in de Boxtelse buurten te realiseren. Wat ons betreft zou dat prima kunnen 
worden gerealiseerd door terugkeer van de wijkagent, zoals die vroeger bestond. Een 
wijkagent die in de buurt werkt en weet wat er in de buurt speelt, maar vooral ook een 
wijkagent die goed benaderbaar is voor de mensen in de buurt. Mensen in de buurt hebben 
wat ons betreft recht op een laagdrempelige voorziening, in de vorm van een politiepost in de 
buurt. Door zo’n politiepost in elke buurt te realiseren, wordt het voor mensen laagdrempelig 
om hun dagelijkse irritaties en problemen voor het voetlicht te brengen bij de politie. 
Daardoor doet de wijkagent nog meer kennis op van de buurt en specifieke problemen in de 
buurt. Dit werkt bovendien preventief, de politie moet weer zichtbaar zijn in de wijk. 
 
In de commissie bestuurlijke zaken van april dit jaar heb ik namens onze fractie al gepleit 
voor het terug laten keren van politieposten in de wijken. Ik heb daarbij als voorbeeld 
gerefereerd aan het kantoor van wijkagent Van Dongen, zoals dat in het verleden bij 
zwembad Den Haagakker in wijk Oost was gevestigd. De politieposten zouden bijvoorbeeld 
gecombineerd kunnen worden met de buurtkantoren die Woningstichting St. Joseph in de 
wijken heeft, waarbij de wijkagent op vaste tijden aanwezig is en waarbij buurtbewoners via 
een permanente communicatiecampagne gewezen worden op de aanwezigheid van de 
politie in de wijken. Een andere suggestie is om de politieposten te vestigen in 
gemeenschapshuizen, zoals de Rots, het gebouw van Delta of de Walnoot. 
 
Het pleidooi dat wij toen in de commissie bestuurlijke zaken hebben gehouden, wordt 
inmiddels bevestigd door onderzoek dat de landelijke SP onder ruim 8.500 politieagenten 
heeft georganiseerd. 
 
Onderzoek SP: “Agenten willen meer politieposten in de buurt” 
Uit een tussenrapportage van de SP-enquête onder agenten, blijkt dat het merendeel van de 
politieagenten vinden dat zij hun werk niet goed kunnen doen. Politici en de korpsleiding 
weten niet wat zich afspeelt op de werkvloer. Wijkagenten hebben onvoldoende tijd om in de 
buurt aanwezig te zijn en meer politieposten in de buurt zal volgens hen de veiligheid 
vergroten.  
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Te weinig op straat 
Uit het onderzoek van de SP blijkt dat 71 procent van de wijkagenten vindt dat zij 
onvoldoende tijd heeft om in de buurt aanwezig te zijn. Inzet voor andere diensten (zoals 
nooddiensten), bureaucratie en controledrift zijn hiervan de oorzaak. Twee op de drie 
agenten zegt dat kleinschalige politieposten de veiligheid in de buurt kunnen vergroten.  
 
Mensen willen meer blauw op straat, maar helaas komt daar nog steeds weinig van terecht. 
Terwijl de oplossing voor de hand ligt: met minder formuliertjes en minder controle kunnen 
agenten vaker op straat zijn. Als dat ook nog via kleinschalige politieposten in de wijk 
gebeurt, dan kunnen we de buurten in Boxtel echt veiliger maken. 
 
Problemen in Boxtelse wijken 
Herhaaldelijk hebben wij diverse problemen in Boxtelse wijken benoemd. Hufterigheid, kleine 
irritaties tussen buurtbewoners, geluidsoverlast, te weinig handhaving op verkeer en 
hondenpoepoverlast en het gevoel van onveiligheid dat de afgelopen jaren alsmaar is 
gestegen.  
 
Wij hebben daarom de volgende vragen aan uw College: 
 

1. Bent u bereid om met de politie in overleg te treden over het realiseren van 
kleinschalige politieposten in alle Boxtelse wijken, het nog meer wijkgericht 
werken en daarover nog gerichter communiceren met de wijkbewoners? 

2. Bent u bereid om met St. Joseph de mogelijkheden te onderzoeken om 
politieposten te combineren met hun buurtkantoren? 

3. Bent u bereid om de mogelijkheden te onderzoeken om politieposten te integreren 
in gemeenschapshuizen, zoals de Rots, de Walnoot of Delta? 

 
Wij zien uw reactie op onze voorstellen met belangstelling 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


